
 

Møde  Generalforsamling  

Dato  20. marts 2024 

Formand  Ann Witte Rasmussen 

Referent  Jakob Hammerum Jensen 

Dirigent Claus Clausen 

 Dagsorden  

1. Valg af dirigent. 

2. Aflæggelse af ledelsens beretning og vision for fremtiden ved formanden, samt 

aflæggelse af beretninger fra aktivitetsudvalg 

3. Forelæggelse af de reviderede regnskaber. 
4. Behandling af forslag. 

5. Afstemning om forslag til personvalg, fremsat af ledelsen. 

I tilfælde af at forslaget ikke opnår fornødent flertal 

Valg af formand, samt 1 til ledelsen og 1 supplerende medlem til ledergruppen. 

6. Valg af revisorer. 

7. Eventuelt. 

 

 

  



 

Referat 

 

28 personer har deltaget i generalforsamlingen 

 

Claus Clausen er godkendt som dirigent for generalforsamlingen 

 

Generalforsamling er varslet den 5. marts på facebook og hjemmesiden 

vridstedif.dk, dermed minimum 14 dage for generalforsamlingen. 

 

Formandens beretning 

Vedlagt 

 

Aktivitetsudvalgenes beretninger 

Seniorfodbold 

Der har været solgt lodsedler i samarbejde med håndbold. 3 seniorhold.  

Har afholdt gode arrangementer i forbindelse med fodboldkampe.  

Der har været afholdt julebanko. 

Sportsligt har det ikke gået for godt med 1. holdet mens de andre hold har klaret 

sig godt.  

Der er fortsat et hold bestående af soldater fra Skive kasserne og det fungerer 

godt 

 

Ungdomsfodbold 

 

Gymnastik 

Det har gået godt. Lidt problemer med at finde trænere til bla. spring som gjorde 

at flere udøvere søgte væk.  

Har deltaget i PULSÅRET, med resultat af flere medlemmer.  

4 børnehold op til 6. klasse. 85 gymnaster fordelt.  

Har forsøgt at omstrukturere mht aldersfordeling med succes.  

Crossgym har fungeret godt. YOGA er opstartet med gennemsnit 10 udøvere 

Gymnastikopvisning 24 med 4 hold og 2 gæstehold. Alting spillede på dagen. 170 

betalende gæster. Stor tak til alle hjælpere og trænere på dagen 



 

Nicolaj stopper som formand, men vil stadig hjælpe. Der er en god gruppe klar til 

at danne et udvalg til næste sæson. Der vil være fokus på at få repareret 

redskaber og måske investere i nye.  

Fokus på at beholde og få flere nye medlemmer. Vil gerne prøve at danne 

springhold. 

 

Seniorhåndbold 

Desværre ingen ungdomshåndbold. 

Der er spillere nok til 2 kvinde og 2 herrehold. Ca. 50 spillere 

1. holdet herrer er i fare for nedrykning mens kvindeholdet kan stå til oprykning 

Man har sagt ja til at arrangere Hancock Cup i påsken. Samarbejde imellem 

kiosken og medlemmer. 

Har søgt penge hjem til udstyr. 

 

Badminton 

Har haft både senior og ungdom. 5 seniorbaner har været brugt. Ungdom har 

haft 14 medlemmer som har hygget sig. Håber på at trænerne fortsætter 

 

Basketball 

Har forsøgt at få hold op og køre og har haft 10-12 spillere på et hold. Er på udkig 

efter træner til næste sæson. 

 

Vestfjends Motionscenter 

Der er flere end 100 gæster. Der vil blive forsøgt at få lavet video på facebook 

hvordan maskinerne fungerer. Glæder sig til ombygning 

 

Paddeltennis 

Der ventes på at de sidste ting bliver monteret og et system bliver klar. 

 

Ingen spørgsmål til beretninger 

 

Idrætsforenings regnskab fremlægges. 

 



 

Spørgsmål 

Man har prøvet at forenkle tøjsponsorater og det virker som en god plan. 

Der har været en del problemer med at betale for kontingenter. 

Der er mulighed for at få tilskud til kontingenter fra Børnenes Ven, Minna Due 

Jensens fond. 

Der er forslag til at ledelsen samarbejder med udvalgene omkring kontingent. 

Træneromkostninger dækker over godtgørelser omkring kørsel, tøj mm. 

Motionscentret har undret sig over de penge der gives godtgørelse mens 

motionsudvalget ikke får. Det er en skattemæssig forhindring der gør at det ikke 

kan lade sig gøre. 

Hvordan fungerer halleje? Økonomiformanden forklarer.  

Regnskabet godkendes 

 

Vestfjendshallens regnskab fremlægges 

Regnskabet godkendes 

 

Spørgsmål 

Halgulvet er blevet slebet og lakeret men der har været en del fejl fra 

leverandøren og den sag kører fortsat. 

Regnskabet godkendes 

 

Behandling af forslag: 

 

Der er efterspurgt om man som udvalg kan sætte penge til side som kan bruges i 

efterfølgende år? 

 

Hvis et udvalg oparbejder et overskud, får udvalget trækningsret til overskuddet, 

dog max 25.000, som må bruges året efter. 

Vedtaget. 

 

Ledelsesgruppen er godkendt 

 

Revisorer er godkendt 



 

 

EVT 

Benjamin Ehlers og Tobias Sloht Kristensen er indstillet til årets UngdomsVIFFER 

for deres store arbejde i ungdomsfodbold 

 

Årets VIFFER er indstillet til Jesper Kristensen fra ungdomsfodbold 

 

Ann Witte Rasmussen orienterer omkring ombygningen af hal og klubhus. 

 

Søren Jespersen præsenterer sig som ny halinspektør. 

 

Elsebeth Poulsen fortæller om hendes arbejde omkring Skive Festival og de 

penge klubben modtager for det frivillige arbejde Elsebeth og hendes hjælpere 

udfører til festivalen.  

Ungdomsudvalg bedes komme med forslag til udstyr de godt kunne tænke sig. 

 

Debat: Skal man kigge på vedtægterne omkring hvor mange der skal sidde i 

udvalg?  

 

Ledelsen bedes kigge på indkøb og brug af gymnastikredskaber. 


